

Open File 5085

Compilation of soil and till geochemical metadata for Canada - an update;

W.A. Spirito, A.N., Rencz, I.M. Kettles, S.W. Adcock, A.P. Stacey.

Several of the .svg files in the original open file were incompatible with Microsoft® Internet Explorer v. 7. The files have been updated and are now compatible with both v. 6 and v. 7 of Internet Explorer. The scientific content of the open file is unchanged.

If you downloaded this open file before May 1, 2007, you will need to download it again. If you purchased a copy of this open file on DVD before May 1, 2007, please contact the GSC Bookstore for a new corrected copy free of charge.

Erratum date: 2007/05/01

Dossier public 5085

Compilation of soil and till geochemical metadata for Canada - an update;

W.A. Spirito, A.N., Rencz, I.M. Kettles, S.W. Adcock, A.P. Stacey.

Dans la version de ce dossier public diffusée originellement, plusieurs fichiers .svg n'étaient pas compatibles avec le logiciel Internet Explorer v. 7 de Microsoft®. Ces fichiers ont été mis à jour et sont maintenant compatibles avec les versions 6 et 7 de ce logiciel. Cette mise à jour n'a rien changé au contenu scientifique du dossier public.

Si vous avez téléchargé ce dossier public avant le 1^{er} mai 2007, veuillez le faire à nouveau. Si vous avez acheté ce dossier public sur DVD avant le 1^{er} mai 2007, veuillez contacter la Librairie de la CGC pour obtenir sans frais un exemplaire de la version corrigée.

Date de l'errata : 2007/05/01